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Tobias,

Min nacka-epost har tyvärr återigen spärrats p.g.a. avsaknaden av 
påminnelse för oss externa förtroendevalda att byta lösenord. Jag vore 
tacksam för att IT-förvaltningen hittar en lösning som ger oss 
förtroendevalda en heads-up när det är dags att byta lösenord.

Jag ber därför om ursäkt för att jag missat 10-dagarsfristen att anmäla 
politikerinitiativ, men jag skulle vilja följande tre 
politikerinitiativ på dagordningen till nästa möte:

1. S önskar vid fritidsnämndens nästkommande möte en föredragning från 
Direktören för arbete och fritid Malin Westerback, 
Stadsbyggnadsdirektören Gunilla Glanz samt Maria Persson, stads- 
arkitekt och bygglovschef vid Nacka kommun, om turerna kring 
utbyggnaden av Saltsjö Dunväs Tennisklubbs tennishall, och de aktuella 
planerna att eventuellt flytta hallen från Saltsjö-Duvnäs. 

Inför mötet i nästa vecka önskar jag ta del av samtliga allmänna 
handlingar som inkommit till eller upprättats av kommunens tjänstemän, 
nämnder och förtroendevalda inklusive ev. beredningspromemorior och 
beslutsprotokoll i frågan från Fritidsnämnden och/eller Miljö- och 
stadsbyggnadsnämden m.fl.

2. S önskar vid fritidsnämndens nästkommande möte en föredragning från 
Direktören för arbete och fritid Malin Westerback, 
Stadsbyggnadsdirektören Gunilla Glanz, Maria Persson, stads- arkitekt 
och bygglovschef vid Nacka kommun, Stadsjuristen Helena Meier och/eller 
Näringslivsdirektör Anders Börjesson om de markanvisningsavtal, 
exploateringsavtal och/eller andra kommersiella avtal och/eller 
avsiktsförklaringar om marköverlåtelser och/eller byten m.m. som Nacka 
kommun har slutit med i synnerhet Atrium Ljungberggruppen och dess 
dotterbolag, samt med andra ev. kommersiella exploatörer som är 
relevanta i frågan om om-/till- och nybyggnaden samt lokaliseringen av  
a) Saltsjö Dunväs Tennisklubbs tennishall; b) den f.d. 11-manna 
fotbollsplanen i Sickla; c) lokaliseringen av ett nytt badhus eller 
simhall i Orminge Centrum, Saltsjöbaden och/eller Fisksätra. 



I synnerhet önskar jag inför mötet i nästa vecka ta dela av samtliga 
allmänna handlingar i dessa frågor, inklusive de oberoende värderingar 
samt andra interna eller externa utredningar som Nacka kommun har gjort 
eller låtit göra om hur dessa avtal m.m. förhåller sig till 
kommunallagen 2 kap. 8 § samt till EU:s statsstödsregler. 

3. Med hänsyn till den bristande samordning som synes ha förevarit i 
dessa frågor föreslår S att Fritidsnämnden och Miljö- och 
stadsbyggnadsnämden under hösten håller ett gemensamt sammanträde 
angående Nacka kommuns förestående infrastruktursatsningar på 
Fritidsnämndens område.

Vänligen,

Ulf Öberg
Ledamot i Fritidsnämnden (S)




